
Zápis z 26. jednání Rady města Kaznějov dne 9.12.2019

Přítomni: dle prezenční listiny

Program:
1. čerpání úvěru
2. návrh investičních akcí pro rok 2020
3. nabídka pozemků v lokalitě u nádraží

1. Čerpání úvěru
- předseda finančního výboru informoval, že byl projednán stav čerpání úvěru od ČS, a.s. určeného
  na financování přestavby bývalého kulturního domu na bytový dům; dosud byla vyčerpaná částka
  5 270,5 mil. Kč, zbývá 14 729,5 mil Kč;  úroková sazba činí 1.96 po celou dobu trvání závazku a 
  je u něj sjednaná nulová sankce za případné předčasné splacení; finanční výbor navrhuje dočerpat
  úvěr do plná výše, tj. do 20 mil. Kč a vytvořit tak finanční rezervu pro investiční akce plánované
  na následující období;
rada schvaluje dočerpání úvěru od ČS, a. do výše 20 mil. Kč s tím, že čerpání bude zapracováno
do návrhu rozpočtového opatření č. 4 předkládaného zastupitelstvu: pro 5, proti 0, zdržel se 0

2. Návrh investičních akcí pro rok 2020
starostka – vypracovala přehled investičních akcí, které by měly být zahájeny nebo realizovány
  v roce 2020; jedná se o parkoviště u kotelny, střechu na budově ZŠ, střechu na budově MŠ sídl., 
  řešení vlhkosti v domě č.p. 142 (Olejna), demolici starého komína u kotelny, opravu uhelny a 
  úpravu hřiště před Měú, park nad viaduktem a projektové příprava na ckce pro rok 2021;
Ing. Brejník – navrhuje do plánu akcí zařadit vypracování projektů na rekonstrukce dalších
  místních komunikací, konkrétně MK K Doubravě vč. MK Lesní, MK U Studánek a MK Vřesová, 
  a dle časových možností některou lze staveb v příštím roce i realizovat;
starostka – s výběrem souhlasí, protože např. u MK V Úvoze je nutno napřed vyřešit zokruhování
  vodovodu; do  plánu navrhuje zařadit i projekt zateplení budovy MŠ na sídl.;
Ing. Valenta – vzhledem k finanční náročnosti jednotlivých navrhovaných akcí doporučuje zaměřit
  se zejména na stavbu parkoviště na sídlišti, které je již projekčně připravené;
Ing. Hep – zahájí jednání na ČEZu o realizaci přeložky sítí, která je podmínkou stavby, tak aby
  vše proběhlo co nejrychleji;
rada schvaluje zařadit do zpracovávaného rozpočtu na rok 2020 starostkou předložený návrh 
investičních akcí rozšířený o projekty na rekonstrukci MK K Doubravě vč. Lesní, U Studánek a
Vřesová a o projekt na zateplení budovy MŠ sídl.: pro 5, proti 0, zdržel se 0

3. Informace o nabídce pozemků u nádraží
starostka – pro vybudování točny autobusů u nádražní budovy budou muset být vykoupeny
  pozemky pod stávající komunikací (asi 1086 m2); SŽDC (majitel pozemků) nabízí i další pozemky
  v této lokalitě (od nádražní budovy směrem k pile, stávající zahrádky) o výměře asi 1390 m2 ;
Ing. Brejník – s výkupem pozemků pod komunikací souhlasí, u zbývajících pozemků upozorňuje
  na možnost omezení jejich budoucího využití např. ochranným pásmem dráhy;
starostka –případná omezení využití těchto pozemků zjišťovala, žádná nejsou, přiklání se k jejich
  koupi;
rada schvaluje záměr koupě pozemků v lokalitě železniční stanice Kaznějov: pro 5, proti 0, 
zdržel se 0
starostka – Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových nabízí převod pozemku p.č. 320/38,
  jedná se o pozemek před zahrádkami u č.p. 450, bylo by vhodné pro parkovací místa;
rada bere na vědomí



4. Oprava bestové dlažby u Finských domků
Ing. Brejník – bestová dlažba u Finských domků je ve špatném stavu, požaduje, aby byla do plánu
  oprav a údržby komunikací a chodníků  na rok 2020 zařazena její oprava;
rada ukládá zadat v příštím roce opravu bestové dlažby v lokalitě Finských domků: pro 5, proti 0, 
zdržel se 0

Zápis vyhotoven 13.12.2019
Zapsala: Eliška Bartásková Mgr. Eva Šimlová, starostka

Ověřil:
Ing.Petr Nový………………………………………….

Ing. Jaroslav Hep…………………………………….. 


